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Fra: Allan Busk 
Sendt: 11. november 2017 08:39
Til: Jes Lunde <jelu@rebild.dk>; Leon Sebbelin <blese@rebild.dk>
Cc: Tommy Degn <btode@rebild.dk>
Emne: Stier i Terndrup

Den Sociale Fællesliste og Dansk Folkeparti ønsker følgende punkt behandlet på førstkommende 
byrådsmøde.

Gangstierne i Terndrup omkring Pilevej, Elmelunden og Vibevej med udgang til Hedevej, Solsortevej. (se 
kort)

De stier ejes åbenbart af et gammelt Byggeselskab der for mange år siden (ca. 35) er opløst og som kun var 
stiftet til udstykning, derfor ønsker vi disse stier overgår til kommunalt ejerskab.

Samtlige grundejere og borgere med adgang til stien er indforstået hermed.

Vi mener ikke det er rimeligt at pålægge husejerne i området udgiften til renovering og vedligehold da flere 
af de huse der ligger op til stierne aldrig har anvendt stien, dette da deres huse og grunde generelt ikke 
giver mulighed herfor, eller er en naturlig vej for dem.

Stierne anvendes derimod af borgere fra hele byen og især borgerne i den ende af byen som bor generelt 
ude i fuglekvartetet.

Kommunen har endvidere selv i området nye grunde til salg hvor en renovering og dermed igen en brugbar 
stand på stierne vil gøre det mere attraktivt at erhverve disse grunde i området. Dette både af hensyn til 
trafiksikkerhed for børn, men også rent afstandsmæssigt til mulighed for indkøb, busser, osv.

Derfor mener vi det bør være kommunen der overtager stierne og at der samtidigt prioriteres en 
renovering af belægning på disse.
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